
Protokół nr 7/2019 
VII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 7 października 2019 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.15 w Centrum Kultury 
SCHRON przy ulicy Słupskiej 62, I piętro, stwierdził obecność 11 radnych, przedstawił porządek obrad 
(załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał protokolanta, którym 
została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek Pomocniczych 
Jeżyce. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
O godz. 19.20 na sesję przybyła Radna, pani Maria Najewska. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie następnej sesji (04.11.2019). 
Podał również termin pierwszego, inauguracyjnego, posiedzenia Rady Seniorów Osiedla (21.10.2019 
r.). Przypomniał o głosowaniu w PBO 2020.  
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji, Radny, pan Witold Puchalski, który poinformował o pracach 
remontowych ul. Olsztyńskiej, ul. Lęborskiej (pobocze). Odbył się odbiór wykonanych prac na placu 
zabaw przy ul. Przytocznej (zadanie realizowanie przez ZLP). Na osobnym spotkaniu z WZKiB, 
Policją, ZLP uzgodniono, że plac zabaw przy ul. Przytocznej zostanie objęty monitoringiem.  
 
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Głos zabrała Radna, pani Dorota Matkowska, poinformowała o wydaniu kolejnego numeru gazetki. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Witold Puchalski poinformował, że Zarząd podjął uchwałę w sprawie 
rekomendacji dla Stowarzyszenia „Przyjazna Ostoja” w zakresie realizacji zadania będącego w planie 
Wydziału Kultury. 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 
organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2019 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr VII/43/VIII/2019 (załącznik nr 3). 
    
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 
organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2020 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie odczytał treść załącznika do uchwały – plan wydatków osiedla na 2020 r. 
po zmianach. Zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr VII/44/VIII/2019 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 8a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy priorytetów w zakresie prac 
remontowych miejskich chodników oraz dróg wewnętrznych i gminnych na 2020 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 



Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr VII/45/VIII/2019 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do MPU o zachowanie rezerwacji 
terenu dla Policji lub Straży Miejskiej w opracowywanym mpzp „Smochowice-Sianowska”- 
część A w Poznaniu.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr VII/46/VIII/2019 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego zbycia 
nieruchomości miejskiej przy ul. Przybrodzkiej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Zaprezentował pismo wraz z mapką sytuacyjną. Następnie zarządził 
przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr VII/47/VIII/2019 (załącznik nr 7). 
 
Punkt 11: Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie poparcia wniosków Osiedla Strzeszyn 
do Prezydenta Miasta Poznania o budowę bezkolizyjnego wyjazdu z osiedla Strzeszyn oraz 
wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o budowę nowej szkoły podstawowej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu stanowiska. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Stanowisko nr VII/48/VIII/1/2019 (załącznik nr 8). 
 
Punkt 12: Wolne głosy i wnioski. 
Głos zabrał Przewodniczący Zarządu, pan Witold Puchalski, który poinformował o wykonanych, przez 
ZDM, pracach remontowych, naprawczych (np. montaż lustra na skrzyżowaniu  
ul. Santocka/Lęborska), przesłano pismo do ZDM w sprawie remontu torów kolejowych (interwencja 
mieszkańców ul. Bieszczady). Został rozstrzygnięty przetarg w ZDM na realizację ryneczku w rejonie  
ul. Karlińska, Sułowska, Muszkowska. Ustalono, że na następną sesję Rady (4.11.2019 r.) zostaną 
zaproszeni laureaci tegorocznego konkursu „Zielony Poznań”. 
 
Punkt 13: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady o godz. 20.30. 
 
 


